
Information från styrelsemöte 2023-12-07 

 

• Planeringen av lekplatsens upprustning går framåt, just nu inväntar vi offerter från olika 
företag gällande markarbetet. Den renoverade lekplatsen kommer att bli ett lyft för hela 
föreningen och är även ett sätt att se till att vi har en lekplats som följer gällande 
säkerhetsföreskrifter. 

• Vi fortsätter att undersöka olika varianter gällande lagning av stängslet vid bollplan, med 
förhoppningen att landa i en rimlig kostnad.  

• Arbetet med budgetförslag inför 2024 är igång, detta kommer att presenteras inför 
årsmötet. 

• Vi har preliminärbokat ett datum för årsmötet i mitten av mars. Eftersom man inte kan 
boka Sävja kyrka så långt i förväg återkommer vi med spikat datum så fort som möjligt. 
Motioner till årsmötet ska vara styrelsen tillhanda senast 31/1, vi kommer att sätta upp 
anslag om detta på anslagstavlorna. 

• Vi påminner om att tänka på hastigheterna när ni kör bil på vår gata. Det är många barn 
ute och leker i snön! 

• Nästa styrelsemöte är 6/2. 

 

God jul & gott nytt år! 

/Styrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


